

အရေးပေါ်အသေးစားရန်ပုံငွေစသည်တို့၏ အထူးထုတ်ချေးမှုနှင့် သက်ဆိုင်သော ထုတ်ချေးငွေပြန်ဆပ်မှုကင်းလွတ်ခွင့် လျှောက်လွှာ

ပမာဏ

※ ဘောင်အထူးအတွင်းရှိ နေထိုင်မှုအခြေအနေအထားကို ပြုစုခြင်းပါ

ရန်ပုံငွေအမျိုးအစား		
ချေးငွေရယူမည့်သူ အမည်အစုံအစင်		
ထုတ်ချေးသည့်ပမာဏ	ကင်းလွတ်ခွင့် လျှောက်ထားမှုပမာဏ	သက်ဆိုင်ရာရန်ပုံငွေအမျိုးအစား၏ ချေးငွေပြန်ဆပ်မှုကင်းလွတ်ခွင့် အများဆုံးပမာဏ
ကင်းလွတ်ခွင့် လျှောက်ထားမှုအကြောင်းပြချက်	နေထိုင်မှုအခြေအနေအထား သာတူညီမျှအခွန်၊ ဝင်ငွေအခွန် နှစ်ခုစလုံး ကင်းလွတ်ခွင့်ရသွားသောကြောင့်။	
အိမ်ထောင်စု အခြေအနေ ※ တစ်ခုခုတွင် <input checked="" type="checkbox"/> ခြစ်ပါ	<input type="checkbox"/> လက်ရှိထုတ်ချေးငွေရယူမည့်သူ အိမ်ထောင်ဦးစီး ဖြစ်သည်။ <input type="checkbox"/> လက်ရှိထုတ်ချေးငွေရယူမည့်သူ မဟုတ်သော အခြားသူမှာ အိမ်ထောင်ဦးစီးဖြစ်ပြီး လက်ရှိအိမ်ထောင်ဦးစီးမှာ ထုတ်ချေးရန်ကင်းလွတ်ထားသည့် ထုတ်ချေးငွေရယူမည့်သူ အိမ်ထောင်စုဝင်သူ သို့မဟုတ် သက်ဆိုင်သူ မဟုတ်ပါ။ <input type="checkbox"/> လက်ရှိထုတ်ချေးငွေရယူမည့်သူ မဟုတ်သော အခြားသူမှာ အိမ်ထောင်ဦးစီးဖြစ်နေသော်လည်း DV ကိစ္စနှင့်ဆက်စပ်၍ ခြင်း စသည်တို့ကြောင့် အိမ်ထောင်ဦးစီး ဝင်ငွေသက်တမ်း စာရွက်ကို မရနိုင်ပါ။ <input type="checkbox"/> ဘယ်ဘက်တွင် ရေးထားသောအရာ တစ်ခုနှင့်မျှ မကိုက်ညီပါ။	
လိုအပ်သော စာရွက်စာတမ်းများ	①(အောက်ဖော်ပြပါ စာရွက်စာတမ်း 3 ခု) လိုအပ်ပါသည်။ ②(အောက်ဖော်ပြပါ စာရွက်စာတမ်း 3 ခုစလုံး လိုအပ်ပါသည်။) ①-1:ကင်းလွတ်ခွင့် လျှောက်လွှာ (ဤစာရွက်) ②-1:ယခုလက်ရှိ အိမ်ထောင်စုဝင်အားလုံး ဖြည့်သွင်းထားသော နေထိုင်သူကဒ်ပြား၏မိတ္တူ (အိမ်ထောင်ဦးစီး၏ အမည်၊ တော်စပ် ပုံတို့ကို ဖြည့်သွင်းထားသည့်အရာ) ③-1:ချေးငွေရယူမည့်သူ၏ အခွန်ဆောင်မှု သက်သေခံလက်မှတ် (နေထိုင်သူအခွန်ကင်းလွတ်ခွင့်ရထားကြောင်း သိရှိနိုင်မည့်အရာ) ※ နေထိုင်သူအခွန် သာတူညီမျှအခွန်၊ ဝင်ငွေအခွန် နှစ်ခုစလုံး ကင်းလွတ်ခွင့်ရထားသူမှာ ကင်းလွတ်ခွင့်တွင် အကျုံးဝင်သည်။ ②-2:ယခုလက်ရှိ အိမ်ထောင်စုဝင်အားလုံး ဖြည့်သွင်းထားသော နေထိုင်သူကဒ်ပြား၏မိတ္တူ (အိမ်ထောင်ဦးစီး၏ အမည်၊ တော်စပ် ပုံတို့ကို ဖြည့်သွင်းထားသည့်အရာ) ③-2:ချေးငွေရယူမည့်သူနှင့် အိမ်ထောင်ဦးစီးဖြစ်သော သက်သေခံလက်မှတ် (နေထိုင်သူအခွန်ဆောင်မှု သက်သေခံလက်မှတ်) ကို အခွန်ဆောင်မှု သက်သေခံလက်မှတ် (နေထိုင်သူအခွန်ကင်းလွတ်ခွင့်ရထားကြောင်း သိရှိနိုင်မည့်အရာ) ※ နေထိုင်သူအခွန် သာတူညီမျှအခွန်၊ ဝင်ငွေအခွန် နှစ်ခုစလုံး ကင်းလွတ်ခွင့်ရထားသူမှာ ကင်းလွတ်ခွင့်တွင် အကျုံးဝင်သည်။	
(都道府県) လူမှုဖူလုံရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌထံသို့ 【သဘောတူချက် အမှန်ဖြစ်ကော်လံ】 ကင်းလွတ်ခွင့် လျှောက်ထားရာတွင် အောက်ပါ ①~⑥ ရှိ အချက်အလုံးကို စစ်ဆေးပြီး သဘောတူချက် အမှန်ဖြစ်ကော်လံတွင် အမှန်ကို <input checked="" type="checkbox"/> ကိုဖြည့်သွင်းပါ။ <input type="checkbox"/> ① ဤအထူးစနစ်၏ ချေးငွေပြန်ဆပ်မှုကင်းလွတ်ခွင့်ကို ဆုံးဖြတ်ချက်ချလိုက်ပါက၊ လွတ်လပ်စွာဆွေးနွေးတိုင်ပင်မှု ပံ့ပိုးရေးအဖွဲ့အစည်းနှင့်ပတ်သက်၍ အဆိုပါအဖွဲ့ အစည်း၏ လုပ်ငန်းဆောင်တာများ လုပ်ဆောင်မှုအတွက် ရည်ရွယ်ပြီး ကျွန်ုပ်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်များကို တင်ပြခြင်း သဘောတူပါသည်။ <input type="checkbox"/> ② ရေးဖြည့်ထားသော ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဤစနစ်၌ လိုအပ်သည့်အတိုင်းအတာတွင် တတိယပုဂ္ဂိုလ်ထံ တင်ပြရန်သဘောတူပါသည်။ <input type="checkbox"/> ③ ကျွန်ုပ်သည် သင်တို့၏လူမှုဖူလုံရေးကောင်စီမှ ဤစနစ်၌ လိုအပ်သည့်အတိုင်းအတာတွင် တစ်နိုင်လုံးဆိုင်ရာ လူမှုဖူလုံရေးကောင်စီ၊ အခြားသော မြို့နယ်စီရင်စု လူမှုဖူလုံရေးကောင်စီ၊ မြို့နယ်ကျေးရွာ လူမှုဖူလုံရေးကောင်စီ၊ နယ်မြေခံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့အစည်း၊ အများပြည်သူအကျိုးဆောင် လုံခြုံရေးဌာန၊ အိမ်ထောင်စုတိုးတက် ဖွံ့ဖြိုးမှု ပံ့ပိုးရေးအဖွဲ့အစည်းစသည့် သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများတွင် စုံစမ်းစစ်ဆေးပြီး၊ ကျွန်ုပ်၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်များကို တင်ပြခြင်းကို လက်ခံရန် သဘောတူပါသည်။ <input type="checkbox"/> ④ ကျွန်ုပ်နှင့် ကျွန်ုပ်၏ အိမ်ထောင်စုဝင်များမှာ အကြမ်းဖက်ရိုက်နှက်မှုအဖွဲ့ဝင်များမဟုတ်ပါ။ ကျွန်ုပ်သည် သင်တို့၏လူမှုဖူလုံရေးကောင်စီမှ လိုအပ်မှုအရ အစိုးရရုံးဌာနစသည့် တို့မှ ကျွန်ုပ် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်၏ အိမ်ထောင်စုဝင်နှင့် သက်ဆိုင်သော အကြမ်းဖက်ရိုက်နှက်မှုအဖွဲ့ဝင်နှင့်ဆက်စပ်သတင်းအချက်အလက်များကို တင်ပြရန် တောင်းဆိုခြင်း အားသဘောတူပါသည်။ [အကြမ်းဖက်ရိုက်နှက်မှုသည်မှာ "အကြမ်းဖက်ရိုက်နှက်မှုအဖွဲ့ဝင်များ၏ မလျော်ကန်သည့် အပြုအမူများကို တားဆီးခြင်းနှင့် သက်ဆိုင်သော ဥပဒေ" ပုဒ်မ 2 အခန်း 2 တွင်ပါသည့်အတိုင်း၊ "အဆိုပါရိုက်နှက်မှု အဖွဲ့ဝင် (အဆိုပါရိုက်နှက်မှု အဖွဲ့ဝင်များလည်းပါဝင်သည်။) များမှ အုပ်စုဖွဲ့ပြီး သို့မဟုတ် အမူအကျင့်အတိုင်း အကြမ်းဖက် တရားမဝင်အပြုအမူများ လုပ်ဆောင်သည်ကို အားပေးသည်ဟု စိုးရိမ်ဖွယ်ရှိသည့် အဖွဲ့အစည်း" ကိုရည်ညွှန်းသည်။] <input type="checkbox"/> ⑤ စုံစမ်းစစ်ဆေးသည့် ရလဒ်၊ ချေးငွေပြန်ဆပ်မှုကင်းလွတ်ခွင့် သဘောတူညီမှုမရပါက၊ အကြောင်းပြချက်ကို ထုတ်ပြန်ပေးမပြုခြင်းကို သဘောတူပါသည်။ <input type="checkbox"/> ⑥ ချေးငွေပြန်ဆပ်မှုကင်းလွတ်ခွင့်အတွက် ရည်ရွယ်ပြီး အိမ်ထောင်ဦးစီး အပြောင်းအလဲကို လုပ်ဆောင်ခြင်းမရှိပါ။ ထို့အပြင် ချေးငွေပြန်ဆပ်မှုကင်းလွတ်ခွင့် ဆုံးဖြတ်ချက်ချပြီးနောက် ဤလျှောက်လွှာ၏ ဖြည့်သွင်းအချက်အလက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ မမှန်ကန်ဟု ဆုံးဖြတ်လိုက်ပါက၊ ချေးငွေပြန်ဆပ်မှုကင်းလွတ်ခွင့်အတွက် လိုအပ်ချက်များနှင့် မကိုက်ညီဟု ဆုံးဖြတ်လိုက်ပါက၊ ချေးငွေပြန်ဆပ်မှုကင်းလွတ်ခွင့်ကို ပယ်ဖျက်ရန် သဘောတူပါသည်။		
ခုနစ်လ ရက်	※ဤစာရွက်စာတမ်းကို ဖြည့်သွင်းသည့် ရက်စွဲကိုဖြည့်ပါ	
ချေးငွေရယူမည့်သူ၏ အမည် (လက်မှတ်)		
ဖုန်းနံပါတ်	※ နေတာကာလအတွင်း ဆက်သွယ်ခေါ်ဆိုနိုင်မည့် ဖုန်းနံပါတ်ကို ဖြည့်သွင်းပါ။	

※အောက်ပါတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ လျှောက်ထားသူမှ ဖြည့်သွင်းခြင်းမပြုရပါ။